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Kære Eskil Thuesen 
 
Der er vist ingen tvivl om, at mimrekortet, som det udstedes på Sjælland er fredet efter ønske fra 
politikere i Folketinget. Flere har udtalt sig på TV. 
Spærretiden, som i mange år, har været et overskyggende problem, er ikke længere et problem, 
fordi man har tilbudt et alternativ. 
Det er forstået, at DOT ønskede, at rejsekortene blev mere tidstypiske. Man var tvunget til at 
harmonisere fra juni 2020 efter et påbud. 
Nu må man indrømme, at det er for hurtigt at ændre vilkårene, for kunderne i hovedstadsområdet. 
Flere er blevet forskrækket over de individuelle regneeksempler i  
notatet. 
Det er et problem, at man af hensyn til mimrekort kunderne i hovedstadsområdet har afskåret andre 
pensionister i at få rabat på deres Rejsekort på Sjælland. 
Det må man rette op på. 
 
Da DOT mere eller mindre er tvunget til at beholde mimrekortet, kunne man i det videre arbejde se 
på, om det var en mulighed for at skaffe balance, at nye kunder  
indgik en fortløbende abonnementsaftale ved udstedelse af det personlige stamkort. Dette ville være 
noget specielt, men passe godt til de mimrekortrejsende, som er  
trofaste kunder. Parterne ville vide, hvor de havde hinanden. Da kortet er billigt, vil man sikkert se 
stort på, at intervallerne var med ved fornyelse. 
 
Med venlig hilsen 
 
Erik Møller 
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